
Referat af bestyrelsesmøde d.4.9.23

Deltagere: Jakob, Anders, Kresten, Rie og Eva

Anne, Susanne og Anita fra erfaringsudvalget til pkt 1.

1. Fælleshus og fremtiden

Fælleshuset står færdigt til sommerfesten på lørdag.

Der inviteres til åbning søndag d.17.9. kl. 15 – 17.

Kresten udarbejder et forslag til en tekst, der fortæller lidt om formålet med huset og indeholder

de få regler for brug af huset, vi indtil videre har aftalt:

- Ingen støj efter kl. 22

- Efterlad huset i endnu mere indbydende stand, end du fandt det

- Alle Englybeboere er velkomne til alle arrangementer i huset.

Efter gennemsyn i udvalg og bestyrelsen sættes teksten op i huset.

2. Ladestandere

Bestyrelsen har indhentet tilbud på etablering af ladestandere.

Vi efterlyser medlemmer:

- der har lyst til at udarbejde forslag til finansieringsmodeller, der kan præsenteres på

generalforsamlingen.

- Der vil kortlægge interessen for ladestandere i foreningen.

3. Efeu på lydmuren

Den efeu, der blev plantet på støjmuren, er visnet.

Et medlem har søgt penge i biodiversitetspuljen, der bl.a. kan bruges til at plante grønt på

støjmuren.



4. Palleløfter

Der er kommet et forslag til bestyrelse om, at foreningen indkøber en palleløfter, der kan

transportere brændebure fra p pladsen til haverne. Inden vi tager stilling til indkøbet , skal det

undersøges, om den kan passere bumpene.

5. Forhandling om havelejestigning

Bestyrelsen skal mødes med Knud Foldschack d. 20.9. for at drøfte strategi for forhandlingen.

Lørdag d.23. kl. 14 inviteres alle medlemmer af haveforeningen til møde med bestyrelsen

på fællesgrunden/i fælleshuset.

Det er ikke sandsynligt, at vi har nyt i sagen på det tidspunkt, men vi kan fortælle om mødet

med Foldschack, og alle har muligheder for at komme med input, spørgsmål, tanker, idéer,

bekymringer….

Bestyrelsen har fået en henvendelse fra et medlem, der opfordrer til, at vi i forbindelse med

forhandlingerne også undersøger mulighederne for at købe grunden. Det har tidligere været

drøftet både på generalforsamling og med advokaten. Foldschack har hidtil frarådet det med

det argument, at det ville hæve prisen, hvis interessen for handel kom fra os.

Spørgsmålet tages med på mødet d.20.9.

Næste bestyrelsesmøde 12.10. kl. 19 hos Kresten.


